

活動消息 LATEST NEWS 2.2

元氣日·新春篇 Cheer Day – Chinese New Year Celebration

韋浩文主席(左二)、鄧明慧副主席(右三)、何猷啟副主席暨人力資源委員會主任委員(右二)、伍怡副主席(左一)及行政總監蘇祐安先生(右一)為行政總部同事送上「金龍獻瑞賀年糕點」，傳遞祝福。

Along with Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 3), Vice-Chairman, Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 2), Vice-Chairman cum Chairman of the Human Resources Committee, Mr. Jonathan NG (left 1), Vice-Chairman, and Mr. SU Yau On, Albert (right 1), Chief Executive, Mr. WAI Ho Man, Herman (left 2), the Chairman, presented Chinese New Year pudding for staff of the Administration Headquarters to share the blessings for the Year of the Loong.



韋浩文主席暨評審團主席(左二)、庚子年主席及獎項捐款人文穎怡小姐BBS(右二)、行政總監蘇祐安先生(右一)及文穎怡獎杯設計者黃鼎豐先生(左一)擔任評審。

The panel of judges was composed of Mr. WAI Ho Man, Herman (left 2), the Chairman cum Panel Chairman, Ms. Ginny MAN, BBS (right 2), the Chairman 2020/2021 and the Prize's namesake, Mr. SU Yau On, Albert (right 1), Chief Executive, and Mr. WONG Ting Fung (left 1), Designer of Ginny MAN Trophy.

服務焦點 SERVICE FOCUS 27.2

第三屆文穎怡中華文創設計獎 — 決選面試

Final Interview of TWGHs Ginny Man Chinese Cultural & Creativity Prize 2023

比賽冀鼓勵青少年及學生製作創意文化產物，以文創活化中華傳統，而本屆比賽以「關帝」為題，經過第一階段評審後，共10組參賽者進入決賽及接受面試。

The Prize aims to encourage young people and students to make innovative cultural products, and revitalize the traditional Chinese culture with creativity. With the theme of "God of Martial", 10 applicants were shortlisted for the final after the first round of screening.

服務焦點 SERVICE FOCUS 30.1

「心靈導航」校園展覽啟動禮暨 「心靈打氣站」對談分享會 School Well-being Exhibition Kick-off Ceremony cum Sharing Session

為鼓勵學生關注情緒健康，東華三院張明添中學舉辦一連8日的活動，包括插畫展覽、互動攤位遊戲及派發「打氣餐包」。

To enhance the mental wellness of students, TWGHs Chang Ming Thien College hosted an 8-day "School Well-being Exhibition". The Exhibition featured illustrations on display, interactive game booths, and a distribution of well-being kits.

「心靈打氣站」 對談分享會

「東華之友」星級榮譽大使楊千嬅小姐(左二)與學生分享保持身心健康的心得。

Ms. Miriam YEUNG (left 2), Honorary Ambassador of "Friends of Tung Wah", shared her tips on maintaining well-being with our students.



深水埗民政事務專員黃昕然太平紳士(右二)、深水埗區議員羅志超議員(左二)、該校校監兼庚子年主席文穎怡小姐BBS(左三)、「東華之友」星級榮譽大使楊千嬅小姐(右三)、行政總監蘇祐安先生(左一)及東華三院張明添中學林文傑校長(右一)主持啟動儀式。

Mr. WONG Yan Yin, Paul, JP (right 2), District Officer (Sham Shui Po), Mr. LO Chi Chiu (left 2), Member of District Council (Sham Shui Po), Ms. Ginny MAN, BBS (left 3), School Supervisor cum Chairman 2020/2021, Ms. Miriam YEUNG (right 3), Honorary Ambassador of "Friends of Tung Wah", Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive, and Mr. LAM Man Kit (right 1), Principal of TWGHs Chang Ming Thien College, officiated at the Kick-off Ceremony.